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Idrottsnämnden Protokollsutdrag fört vid 
sammanträde 2023-02-21, § 4 

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 21 februari kl. 17:30 – 17:48 

 Plats Hantverkargatan 3, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 27 februari 2023 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Karin Ernlund (C), vice ordförande 

 Stian Armstad (S) 

Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Ersättare:  

Lotten Hammar (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Carlbom (MP) 

Christoffer Hökmark (M) 

Peter Strandberg (M) 

Christoffer Heimbrand (L) 

Mikael Peterson (C) 

 
 

 

 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Susanne Olsson, 

personalföreträdare för Kommunal Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 4 
Verksamhetsberättelse 2022 för idrottsnämnden 
Dnr 1.2.2/2022/2699 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Nämnden godkänner förslag till verksamhetsberättelse 
för 2022 inklusive bilagor och överlämnar den till 
kommunstyrelsen. 

 
2. Fordringar om 1 003 544,31 kronor nedskrivs enligt 

stadens regler för ekonomisk förvaltning. 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 2 februari 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) finner att nämnden beslutar 
enligt förvaltningens förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande: 
 
Många punkter och stycken i verksamhetsberättande för 2022 är 
glädjande att läsa och på många sätt var 2022 ett framgångsår 
för idrotten i Stockholm. Staden började arbeta utefter den nya 
strategin för idrottsanläggningar, satsningar gjordes på 
vattenvaneträning och förberedande simskola, en strategi togs 
fram för fritidsbåtslivet, fler planer snöröjdes vintertid, nolltaxa 
infördes året runt, flera spadtag togs och nya idrottsplatser 
invigdes. Samarbetet och dialogen med stadens föreningar och 
förbund utvecklades och gav goda resultat så som 
anläggningsstrategin.  
 
Den positiva utvecklingen hoppas vi kunna fortsätta även 
kommande år och att Stockholms idrottsverksamhet fortsätter att 
bli bättre. Anläggningsråden nämns i verksamhetsberättelsen 
som något som ska fortsätta utvecklas. Här finns potential till ett 
bra och användbart forum för föreningarna att föra kontinuerlig 
dialog med förvaltningen, något som de ibland vittnat om är 
svårt. Därför borde det läggas till att syftet med råden också ska 
vara att föreningar kan komma med sina synpunkter och 
önskemål så eventuella klagomål kan hanteras snabbt av 
förvaltningen. 
I verksamhetsberättelsen nämns också det goda samarbetet 
med stadens mobila ordningsvakter som varit värdefullt för både 
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anställda och besökare vid idrottsplatser. När nu vänsterstyret 
har skurit ner kraftigt på stadens ordningsvakter finns därför en 
oro att den här trygga åtgärden försvinner. Fältassistenter och 
socialjour används också i det trygghetsskapande arbetet men i 
verksamhetsberättelsen framgår det inte vad effekterna av deras 
arbete varit.  
 
Något som var viktigt för det grönblå styret var satsningen på 
vattevaneträningen och den förberedande simskolan där ett stort 
antal elever har fångats upp under sommaren av stadens 
simföreningar. Vi ställer oss kritiska till att allt nu ska tas tillbaka i 
kommunal regi och att möjligheten för föreningarna att bedriva 
sin verksamhet kommer bli sämre. En viktig del av arbetet med 
simskolan var just att föreningslivet fångade upp många elever 
till sin föreningsverksamhet.  
 
En annan viktigt fråga för det grönblå styret var att låta privata 
aktörer vara med och bidra till att öka antalet idrottsanläggningar 
i Stockholm. Utan de privata aktörerna kan vi inte bygga ikapp 
Stockholms anläggningsbrist. Därför har samarbeten med 
intressenter, fastighetsägare och byggaktörer för 
samarbetsprojekt fortsatt under 2022 för att komplettera stadens 
investeringar. Att ta tillbaka projekt i egen regi så som 
Brännkyrkahallen och Västertorps sim- och idrottshall kommer 
försena projekt eller kanske till och med stoppa projekten helt. Vi 
är dock glada att de nya idrottshallarna intill Brännkyrkahallarna, 
ishallarna på Sätra IP samt den nya idrottshallen i 
Slakthusområdet kommer fortsätta vara föremål för privat 
finansiering. Vi förutsätter också att nolltaxa kommer att gälla för 
barn- och ungdomsidrotten i dessa hallar, trots att andra signaler 
har sänts i debatterna i kommunfullmäktige.  
 
Vidare hoppas vi att förvaltningen fortsätter arbetet med att 
lägga värmeslingor alternativt kylslingor vid anläggande av t.ex. 
nya konstgräsplaner i syfte att dessa ska kunna nyttjas för barn- 
och ungdomsverksamhet även vintertid. Samt att 
idrottsförvaltningen snarast ska sluta spara in på el på 
bekostnad av barn och ungas hälsa genom att släcka lamporna 
tidigare på stadens fotbollsplaner. 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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